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Protokół nr LXI/23 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w Staszowie odbytej w dniu 24 październik 2023 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Staszowie  

Obrady rozpoczęto 24 października 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:08 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Batóg 

2. Janusz Bąk 

3. Zbigniew Bąk 

4. Jerzy Chudy 

5. Leszek Guzal 

6. Anna Kosowicz 

7. Adam Kowal 

8. Andrzej Kruzel 

9. Anna Niziałek 

10. Grzegorz Rajca 

11. Krystyna Semrau 

12. Adam Siekierski 

13. Michał Skotnicki 

14. Stanisław Walczyk 

15. Zbigniew Wiącek 

16. Jolanta Wójtowicz 

17. Romuald Zgrzywa 

18. Mariusz Zyngier 

19. Józef Żółciak 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Ad.1 

Obrady LXI Sesji Rady Powiatu w Staszowie otworzył Grzegorz Rajca – Przewodniczący 

Rady Powiatu w Staszowie. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 19 radnych. 

Wobec tego Rada Powiatu w Staszowie władna jest do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz wiążących decyzji. 
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Ad.3  

Przewodniczący Rady poinformowała, że w porządku obrad została zmieniona kolejność 

punktów dotyczących pomocy finansowej Gminie Szydłów ze względu na to, że na ubiegłej 

sesji podejmowane były uchwały dotyczące pomocy finansowej wszystkim gminą i Gmina 

Szydłów, która dostała środki na to zadanie, wykonała je za mniejsze środki i pozostała kwota 

będzie realizowana w innym zadaniu. 

 

Przewodniczący Rady  przedstawił proponowany porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr LX/23 z dnia 14.09.2023 r. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Staszowie za lata 2023 i 2024 – projekt 65/23. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Połaniec – projekt 67/23. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Staszów – projekt 68/23. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Szydłów – projekt 71/23. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LX/55/23 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Połaniec – projekt 69/23. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie  zmiany Uchwały Nr 

LX/60/23 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Szydłów – projekt 70/23.  

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 72/23. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 

rok – projekt 73/23. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Staszowie dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych powiatu staszowskiego za 2022 

rok oraz informacja Starosty Staszowskiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, 

skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty za 2022 rok. 

14. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Do dyskusji zgłosił się Starosta Staszowski Pan Józef Żółciak, który w imieniu Zarządu 

Powiatu w Staszowie złożył wniosek aby projekt 72/23 uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2023 – 2028 oraz projekt 73/23 
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uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok procedować po zmianach 

ponieważ w dniu 20 października br. Zarząd Powiatu w Staszowie do powyższych projektów 

wniósł autopoprawki.  

Głosowano w sprawie: 
Porządek obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

Ad.4 

Przyjęcie Protokołu Nr LX/23 z dnia 14.09.2023 r. 

 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr LX/23 z dnia 14.09.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

Ad.5 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za lata 2023 i 2024 – projekt 65/23. 

 

Pan Ryszard Stachura – Naczelnik Wydziały Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego poinformował, że projekt uchwały dotyczy wyboru biegłego rewidenta do 

badania sprawozdania finansowego SPZZOZ w Staszowie. Wybór ten dokonywany jest na 

okres co najmniej dwóch lat i tak też jest skonstruowana uchwała. Dotyczyć ona będzie roku 

2023 i roku 2024. Wybór ten należy do wyłącznej kompetencji Rady Powiatu. Natomiast 

postępowanie w tej kwestii przeprowadza szpital. Tak też Pan dyrektor przedłożył protokół 

z rozeznania rynku w przedmiocie udzielenia zamówienia publicznego. Złożone zostały dwie 

oferty. Pierwsza to Kancelaria Biegłego Rewidenta Leokadia Zagórska Kielce. Wartość oferty 
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brutto za rok 2023 14760,00 zł, za rok 2024 15990,00 zł. Oferta numer dwa. Kancelaria 

Audytorsko-Rachunkowa Biegły Rewident Irena Michta ze Skarżyska-Kamiennej. Wartość 

oferty brutto za rok 2023 22140,00 zł, za rok 2024 22140,00 zł. Komisja dokonała tutaj 

wyboru. Widać, że oferta niższa to jest oferta Kancelarii Biegłego Rewidenta Leokadia 

Zagórska. Tak też ten podmiot został wyłoniony w drodze konkursu. 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

Pani Jolanta Wójtowicz – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej 

i Polityki Prorodzinnej poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 65/23.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 

badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za lata 2023 i 2024 – projekt 65/23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

/Uchwała nr LXI/64/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Staszowie za lata 2023 i 2024, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 

Ad.6 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/55/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec – projekt 69/23. 

 

Pan Jerzy Bernyś – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego pomocy finansowej Gminie 

Połaniec z przeznaczeniem na realizację zadania p.n.: „Usuwanie pokryć dachowych 

wykonanych z wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Połaniec”. 

Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu na 

2023 rok w wysokości 7.935,75 zł. 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 69/23.  



5 

 

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 69/23.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/55/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec – projekt 69/23.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

/Uchwała nr LXI/65/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LX/55/23 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Połaniec, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

Ad.7 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/60/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów – projekt 70/23. 

 

Pan Jerzy Bernyś poinformował, że niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany treści Uchwały 

Nr LX/60/23 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Szydłów na realizację zadania pn. "Utworzenie trzech Punktów 

Elektroodpadów w Gminie Szydłów". W związku z tym, że Gmina Szydłów po 

przeprowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego wyłoniła wykonawcę 

który przedstawił ofertę na wykonanie w/w zadania w wysokości 47.084,40 zł. Gmina 

Szydłów wnosi wkład własny w wysokości 2.354,22 zł. i wnioskuje o dofinansowanie 

zadania w wysokości 44.730,18 zł. Tym samym niniejszą uchwałą dostosowuje się wartość 

przyznanej pomocy finansowej do faktycznie ponoszonych kosztów z uwzględnieniem 

wkładu własnego wnioskodawcy.  

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 70/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 70/23.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/60/23 Rady 
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Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów – projekt 70/23.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

 

/Uchwała nr LXI/66/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie Uchwały Nr LX/60/23 Rady 

Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów, stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 

Ad.8 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec – projekt 67/23. 

 

Pan Jerzy Bernyś poinformował, że niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany treści Uchwały 

Nr LX/55/23 Rady Powiatu w Staszowie z dnia 14 września 2023 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Połaniec w zakresie nazwy realizowanego zadania o nowej treści: 

"Dostawa i montaż fabrycznie nowej zabudowy śmieciarki". Burmistrz Miasta i Gminy 

Połaniec pismem z dnia 09.10.2023 r., znak: GOS.271.298.2023.KGOS zwrócił się z prośbą 

o wprowadzenie zmiany nazwy realizowanego zadania która podyktowana jest faktem, że na 

w/w nazwę został ogłoszony przetarg w trybie podstawowym w dniu 20.09.2023 r. Zatem 

wszystkie dokumenty niezbędne do podpisania umowy dotacji będą miały zapisy z nazwą 

podaną jak wyżej. 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 67/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 67/23.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Połaniec – projekt 67/23..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



7 

 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

/Uchwała nr LXI/67/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Połaniec, stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Staszów – projekt 68/23. 

 

Pan Jerzy Bernyś – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

poinformował, że udziela się z budżetu Powiatu Staszowskiego pomocy finansowej Gminie 

Staszów z przeznaczeniem na realizację zadania p.n.: „Realizacja demontażu, transportu 

i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Staszów w 2023 roku - 

etap II”. Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu 

na 2023 rok w wysokości 13.350,00 zł. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 68/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 68/23.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Staszów – projekt 68/23.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

/Uchwała nr LXI/68/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Staszów, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 

Ad.10 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów – projekt 71/23. 



8 

 

Pan Jerzy Bernyś poinformował, że niniejszą uchwałą zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 

220 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz. U. z 2023 r., 

poz. 1270 z późn. zm.), Rada Powiatu w Staszowie określa pomoc finansową jakiej Powiat 

Staszowski udziela Gminie Szydłów z przeznaczeniem na realizację zadania p.n.: 

„Utworzenie pięciu punktów do selektywnej zbiórki odpadów dla dzieci na terenie Gminy 

Szydłów". Jest ona konsekwencją pozytywnego rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu wniosku 

złożonego przez Gminę Szydłów, dotyczącego przyznania dotacji na dofinansowanie 

realizacji w/w zadania. Wysokość udzielonej dotacji wynosi 29.925,00 zł. Realizacja zadania 

polegała będzie na zakupie 15 szt. pojemników na odpady segregowane i utworzenie pięciu 

punktów selektywnej zbiorki odpadów dla dzieci. Według założeń wnioskodawcy rocznie 

planowane jest zebranie 250 kg odpadów. Podjęcie niniejszej uchwały przez Radę Powiatu, 

ułatwi Gminie Szydłów montaż finansowy realizowanego zadania. Przyznanie pomocy 

finansowej na realizację w/w zadania jest zgodne z zasadami finansowania ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej określonymi w art. 400a ust. 1 pkt 8 i 42 ustawy z dnia 

27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska . 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu.  

 

Pan Zbigniew Bąk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji 

Powiatu poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 71/23.  

 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 71/23.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szydłów – projekt 71/23.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Andrzej Kruzel, Anna Niziałek, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam 

Siekierski, Michał Skotnicki, Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, 

Romuald Zgrzywa, Mariusz Zyngier, Józef Żółciak 

/Uchwała nr LXI/69/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Szydłów, stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 

Ad.11 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 72/23 - po zmianach. 

 

 



9 

 

Pani Jolanta Piotrowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dotyczą oczywiście zmian w roku budżetowym 2023, powodujące 

zwiększenie strony dochodowej budżetu na rok bieżący o kwotę 2267128,93 zł, zmianę 

strony wydatkowej budżetu o kwotę 2690258,77 zł oraz dla zrównoważenia budżetu zwiększa 

się przychody budżetu z wolnych środków o kwotę 423129,84 zł. Po wprowadzonych 

zmianach dochody budżetu powiatu na rok 2023 będą stanowiły 111433382,02 zł. Wydatki 

natomiast będą wynosiły 121533347,54 zł. Deficyt budżetu będzie wynosił 10099965,52 zł. 

Będzie on finansowany wolnymi środkami w wysokości 6628797,03 zł oraz środkami 

pozostającymi na rachunku bankowym w kwocie 3471168,49 zł. Przychody budżetu po 

zmianie będą wynosiły 13099965,52 zł i będzie on finansowany również tymi środkami 

pozostającymi na rachunku bankowym i z tytułu rozliczenia wynikające z ustaw, jak i środki 

europejskie w kwocie 3471168,49 zł oraz wolnymi środkami w kwocie 9628797,03 zł. 

Również do wieloletniej prognozy finansowej do załącznika nr 2 wykaz przedsięwzięć 

wprowadzamy szereg nowych zadań do realizacji w roku budżetowym 2024. Są to zadania 

finansowane z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jeśli chodzi o przejścia dla pieszych jest 

to 11 zadań na łączną wartość 2044706,29 zł przy finansowaniu z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg 80%, to jest na kwotę 1607682,00 zł. Również w naborze na rok 2023 

z realizacją w roku 2024 otrzymały dofinansowania 7 zadań, 1 remontowe, 6 zadań 

inwestycyjnych. Wszystkie te 7 zadań są na wartość 12497419,52 zł. Finansowanie środków 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg stanowi 80% wartości kosztorysowej, co daje kwotę 

9997932,00 zł. Z listy rezerwowej z naboru z roku 2022 przeszło z tytułu oszczędności 

zadanie w Gminie Łubnice, to jest przebudowa odcinka drogi powiatowej Przeczów-Łubnice 

na wartość kosztorysową 1105351,80 zł z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg w wysokości 70%, to jest na kwotę 773746,00 zł. Również powiat otrzymał promesę 

wstępną z Banku Gospodarstwa Krajowego, to jest po rozstrzygnięciu edycji szóstej 

w naborach PGR-y na wartość kosztorysową 4000000,00 zł, to jest przebudowa dróg 

powiatowych w Powiecie Staszowskim. Dofinansowanie z Funduszu Polski Ład stanowi 98% 

i 2% wkład własny. I po wprowadzeniu tych zadań do wykazu przedsięwzięć z realizacją 

w roku budżetowym 2024 znacznie nam wzrosły dochody majątkowe w roku 2024 do kwoty 

45792550,23 zł oraz wydatki majątkowe do kwoty 51568040,98 zł. Natomiast globalnie 

prognozowane dochody na rok 2024 wynikające z wieloletniej prognozy finansowej wynoszą 

138187769,01 zł. Natomiast wydatki będą stanowiły 139358894,76 zł. Po wprowadzonych 

zmianach, jeśli chodzi o dopełnienie wymogów wynikających z art. 242 i 243, one są 

spełnione zarówno w roku budżetowym 2023, jak i w latach następnych do roku budżetowego 

2028. 

 

Radny Michał Skotnicki zadał pytanie do WPF-u i do zmian w budżecie. Panie Starosto, 

4000000,00 zł na PGR-y, dostaliśmy taką informację w objaśnieniach do WPF-u, że te środki 

są na zadania w gminach gdzie były PGR-y, czy to są zadania na drogach w całym powiecie, 

bo rozumiem, że to są drogi. Czy Gmina Staszów będzie skłonna nam przekazać 10% do 

remontów drogi w Wiązownicy Małej. Mieliśmy duży wydatek na pomoc społeczną, którą 

zwiększamy o ponad 500000,00 zł. Czy Pani Skarbnik może wyjaśnić z czym to jest 

związane, czy tylko z jakimś zabiegiem technicznym, czy zwiększamy te wydatki 

rzeczywiście na pomoc społeczną i na turystykę drobną kwotą 4500,00 zł. Głosowaliśmy za 

wzięciem kredytu przez nasz samorząd, czy będzie on realizowany, czy obędzie się bez tego 

kredytu, bo jest to znacząca kwota 3000000,00 zł. 

Pan Starosta powiedział, że jeżeli chodzi o inwestycje związane z PGR-ami, to są inwestycje 

w gminach, gdzie funkcjonowały PGR-y. Jeżeli chodzi o te 4000000,00 zł, to będzie 

inwestycja na Gminie Szydłów w Kotuszowie, na Gminie Staszów w Niemścicach i na 
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Gminie Oleśnica w Podlesiu i Bydłowej. Jeżeli chodzi o drugie pytanie dotyczące 

dofinansowania to mamy pewien problem z Gminą Staszów, bo tych bieżących środków, bo 

na remonty mogą być tylko wydawane bieżące środki, na które nie może zaciągnąć kredytu. 

Ale już zaczęły być wstępne rozmowy prowadzone, żeby w ramach tej inwestycji, która 

będzie robiona jako przebudowa drogi w miejscowości Smerdyna, tą część próbować 

ulokować w ten sposób, żeby gmina na zadanie inwestycyjne dołożyła więcej niż te pół na 

pół. Na remonty nie można z środków bieżących wziąć kredytów i w związku z tym takie 

wstępne ustalenia są, że będziemy chcieli to rozliczyć przyszłościowo, żeby nie blokować 

inwestycji z uwagi na fakt, że otrzymaliśmy 80%, a wykonać te inwestycje o których żeśmy 

rozmawiali. 

Pani Skarbnik powiedziała, że jeśli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

w dziale 853, wynika to oczywiście z decyzji Wojewody Świętokrzyskiego, wprowadzenie 

środków przeznaczonych na domy pomocy społecznej, to jest wzrost wynagrodzeń 

pracowników w domach pomocy społecznej od kwietnia bieżącego roku do końca grudnia, to 

jest 600,00 zł brutto, łącznie z pochodnymi. I również wsparcie na Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Kurozwękach, to są zadania zlecone z administracji rządowej, to są środki 

uruchamiane z rezerw budżetu państwa, oczywiście z konkretnym przeznaczeniem i tak są 

zapisane w budżecie na ten cel. Jeśli chodzi o kredyt informując o zmianach Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Jak widzicie Państwo, źródłem finansowania przychodów nie mamy 

kredytu. Po wprowadzeniu na poprzednich sesjach, subwencji uzupełniającej w kwocie 

5001000,00 zł, przychody w formie kredytu bankowego w roku budżetowym 2023 niestety 

nam znikły. Także deficyt w kwocie 13099965,52 zł jest finansowany środkami jako 

środkami znaczonymi, wynikającymi z ustaw czy wynikającymi z rozliczenia programów 

i projektów z udziałem środków europejskich, to jest 3471168,49 zł i wolnymi środkami 

pozostającymi z rozliczenia zamknięcia roku budżetowego 2022 to jest 9628797,03 zł. 

Turystyka, to jest wprowadzenie udziału powiatu jako samorządu, który jest w drodze 

porozumienia partnerem w realizacji projektu Doliny Wisła, to jest opracowanie studium 

wykonalności do wniosku i to te 4500,00 zł to są koszty udziału powiatu w ramach tego 

przedsięwzięcia.  

Radny Jerzy Chudy zapytał czy wnioski na drogi i przejścia dla pieszych były opiniowane 

przez Komisję Infrastruktury przed złożeniem tych wniosków. Po raz kolejny o to pytam i nie 

mam informacji.  

Pan Starosta powiedział, że dyrektor zobowiązywał się jako kierownik jednostki 

organizacyjnej powiatu, że z chwilą przygotowywania tego wniosku będzie zgłaszał go do 

Komisji Infrastruktury. Nie wiem, czy to były te wnioski na przejścia i na te drogi, czy już 

było po tej umowie, czy przed. Na ostatniej sesji czy komisji, w której dyrektor tłumaczył, 

o ile dobrze pamiętam, że to miało dotyczyć wniosków, które były wcześniej złożone, że 

dopiero od następnych wniosków. O uzupełnienie mojej wypowiedzi bardzo proszę pana 

kierownika Zarządu Dróg Powiatowych aby doprecyzował tą sytuację. 

Pan Paweł Krakowiak – Kierownik Dróg i Mostów w Zarządzie Dróg Powiatowych 

w Staszowie powiedział, że jeśli chodzi o inwestycje drogowe, to jest proces oczywiście 

złożony. My zawsze wykonujemy takie zalecenia, które dostajemy od Państwa. Są one 

zawsze konsultowane z Zarządem, są one oczywiście konsultowane z jednostkami 

samorządowymi z terenu powiatu, zgodnie z takimi przyjętymi od dawna niepisanymi 

zasadami. W momencie ustalenia powiedzmy zakresu, lokalizacji, przygotowujemy wszelkie 

materiały do przygotowania takich wniosków i takie wnioski składamy. A czy te wnioski są 

omawiane na komisjach, no to już tutaj nie nasza działka. Wszystko jest konsultowane 
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z samorządem, z Zarządem Powiatu. Także tak wygląda przygotowanie i procedowanie 

wszelkich wniosków inwestycyjnych. Wnioski są oczywiście składane do poszczególnych 

programów. Ukazuje się lista i wiadomo, które wnioski dostały dofinansowane, a które nie. 

Tak to wygląda od strony technicznej i faktycznej. 

 

Radny Jerzy Chudy ponowił swoją prośbę aby wszystkie wnioski inwestycyjne dotyczące 

dróg były konsultowane na Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Promocji Powiatu. 

 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji. 

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 72/23 – po zmianach.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023-2028 - projekt 72/23 po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał Skotnicki, 

Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz 

Zyngier, Józef Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kruzel 

NIEOBECNI (1) 

Anna Niziałek 

/Uchwała nr LXI/70/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2023-2028, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu/ 

Ad.12 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok – 

projekt 73/23 - po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że zmiany w budżecie na 2023 rok, zostały omówione 

w poprzednim punkcie porządku obrad dotyczącym zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu na lata 2023 – 2028.  

 

Poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionego projektu.  

Radny Adam Kowal – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 73/23 – po zmianach.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok – 

projekt 73/23 - po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Batóg, Janusz Bąk, Zbigniew Bąk, Jerzy Chudy, Leszek Guzal, Anna Kosowicz, 

Adam Kowal, Grzegorz Rajca, Krystyna Semrau, Adam Siekierski, Michał Skotnicki, 

Stanisław Walczyk, Zbigniew Wiącek, Jolanta Wójtowicz, Romuald Zgrzywa, Mariusz 

Zyngier, Józef Żółciak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kruzel 

NIEOBECNI (1) 

Anna Niziałek 

/Uchwała nr LXI/71/2023 Rady Powiatu w Staszowie w sprawie zmian w budżecie na 2023 

rok, stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

Ad.13 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Staszowie dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych powiatu staszowskiego za 2022 rok oraz informacja 

Starosty Staszowskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty za 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez radnych powiatu staszowskiego za 2022 rok.  

/Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Staszowie dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych powiatu staszowskiego za 2022 rok, stanowi złącznik 

nr 11 do protokołu/ 

Pan Starosta przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników 

jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

starosty za 2022 rok. 

/Informacja Starosty Staszowskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników 

jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

starosty za 2022 rok, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 
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Ad.14 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami. 

Radny Mariusz Zyngier zapytał o posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 26 września 2023 r. 

Zmiany w budżecie na 2023 rok, punkt 5, dział oświata i wychowanie, zwiększa się plan 

wydatków bieżących o kwotę 23159,00 zł, tytułem zwiększenia środków na wsparcie 

jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań światowych związanych 

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Na co konkretnie 

zostały przeznaczone te środki i dla jakich jednostek. Czy to są środki dodatkowe, a jakie są 

te podstawowe i ile jest osób na terenie Powiatu Staszowskiego, które są właśnie tymi 

środkami wspierane. 

Pani Skarbnik powiedziała, że nie potrafi powiedzieć ilu jest uczniów w poszczególnych 

szkołach, ale to są środki dla uczniów w związku z konfliktem zbrojnym, którzy spełniają 

obowiązek szkolny w naszych szkołach,  to są koszty wynagrodzeń nauczycieli, to są środki 

w Funduszu Pomocy, które wprowadzamy poprzez budżet. Środki Funduszu Pomocy zgodnie 

z art. 14 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy. W ustawie jest katalog wydatków 

z Funduszu Pomocy jaki może być realizowany w ramach tych środków. Natomiast te środki 

konkretnie przede wszystkim są na wynagrodzenia. Chociaż interpretacja na stronach 

ministerialnych jest bardzo szeroka, że jednostki samorządów terytorialnego mogą 

wykorzystać również te środki na koszty mediów, czyli te koszty pośrednie związane 

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad tymi dziećmi w naszych szkołach. Co miesiąc na 

podstawie sprawozdania SIO, Ministerstwa Finansów analizujące sprawozdania i widząc ilość 

uczniów w naszych szkołach z Ukrainy, co miesiąc po 15 danego miesiąca, na dany miesiąc 

przyznawane są środki tego funduszu i my sukcesywnie miesiąc w miesiąc tak naprawdę te 

środki wprowadzamy w plany finansowe do wszystkich jednostek organizacyjnych. Tak 

naprawdę to chyba wszystkie szkoły nasze korzystają w pewnej części, chociaż nie wiem, czy 

liceum ogólnokształcące od 1 września br. ma uczniów z Ukrainy. Połaniec nie ma uczniów 

z Ukrainy.  

Pan Grzegorz Wójcikowski – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

powiedział, że w naszych szkołach jest 22 uczniów z Ukrainy, 3 uczniów jest w OREW-ie. 

Podział na poszczególne szkoły: Zespół Szkół Ekonomicznych 3 uczniów, 19 uczniów 

w Zespole Szkół w Staszowie. Kwota, o której mówiła Pani Skarbnik, to jest 507000,00 zł 

Fundusz Pomocy.  

Radny Michał Skotnicki powiedział, że chodzi tu o 507,00 zł a nie o 507000,00 zł.  

Pan Naczelnik powiedział, że kwota nie jest na ucznia, to jest od początku, odkąd został 

uruchomiony fundusz. Tyle środków przeszło do powiatu.  

Radny Michał Skotnicki powiedział, że już była jedna dotacja, którą powiat musiał zwracać 

po tłumaczeniach się w niektórych instytucjach. Więc tutaj trzeba ostrożnie wydatkować te 

pieniądze i myślę, że nie karzą nam ich później w jakiś sposób zaliczyć, że zostały 
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wydatkowane niewłaściwie. Chciałem dopytać jeszcze o taką drobną sprawę. Z rezerwy 

ogólnej powiatu zostało wydatkowane 38000,00 zł, jeśli dobrze pamiętam. Na jaki cel i ile 

jeszcze na tej rezerwie nam zostało do wydatkowania. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że z rezerwy ogólnej najczęściej uruchamiane są środki na 

odprawy emerytalne. Jeżeli w trakcie roku budżetowego okazuje się, że w którejś jednostce 

osoba odchodzi na emeryturę, na etapie uchwalania budżetu te środki nie były przyznawane 

jednostkom organizacyjnym, tylko były zapisane w rezerwie ogólnej. W związku 

z powyższym te zmiany na 38000,00 zł, to jest akurat przesunięcie do Powiatowego Urzędu 

Pracy, jeśli dobrze pamiętam, to jest w dziale pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej, no i oczywiście na odprawę emerytalną dla osoby odchodzącej już na emeryturę. 

Jeśli chodzi o pozostające środki to 120000,00 zł, pozostaje jeszcze w rezerwie ogólnej.  

/Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Staszowskiego w okresie między sesjami, stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu/ 

Ad.15 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Jerzy Chudy zapytał o odpowiedź na wniosek, który złożył na Sesji Rady Powiatu 

w dniu 3 sierpnia 2023 roku i do dnia dzisiejszego nie dostał na niego odpowiedzi.   

Radny zapytał również o sygnalizację świetlną, która jest ustawiona na drodze Jurkowice – 

Wiśniówka. Jaki może być przewidziany czas na świecenie czerwonego światła, ponieważ 

w Czajkowie na czerwonym świetle stoi się 15 minut.  

Pan Stanisław Altenberg – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu odpowiadając 

na pytanie radnego Jerzego Chudego dotyczące oświetlenia powiedział, że nie posiada 

informacji w tym temacie.  

Radny Andrzej Kruzel poprosił o uczczenie minutą ciszy śp. Aleksandra Wydmańskiego, 

staszowianina, geodetę, radnego rady miejskiej Staszowa w latach 1990-2002. 

Radni minutą ciszy uczcili śp. Aleksandra Wydmańskiego, staszowianina, geodetę, radnego 

rady miejskiej Staszowa w latach 1990-2002. 

Ad.16 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu w Staszowie podziękował 

zebranym za udział w LXI Sesji Rady Powiatu w Staszowie i zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono.  

Przygotował(a): 

Agata Cepil  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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Szczegółowy zapis online z LXI Sesji Rady Powiatu w Staszowie znajduje się na stronie Starostwa Powiatowego w Staszowie do 

odtworzenia na kanale YouTube https://www.youtube.com/watch?v=kB0oFD8r0v4 
  


